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To: @minvws.nl]; @minbzk.nl]
Ce:

I

minbzk.nl]; ) @minvwsnl];
(BED) 5.1.2e

i

nll: @minbzk.nl]
From:

Sent: Tue 11/17/2020 8:07:47 AM

Subject: RE: Mondelinge vraag van het lid Patemotte - record aantalbesmettingen [EXEC
Received: Tue 11/17/2020 8:07:47 AM

Aanvullend hier nog or NESE begrijp dat de mondelinge vraag van Paternotte niet doorgaat maar wordt betrokken bij debat

morgen. Volgens mij helpen onderstaande Q&A’s daar al bij, begrijp van onze PA dat zijn vraag ook betrekking heeft over testen

bij terugkomst. Hebben jullie daar als VWS algemene Q&A's voor klaar liggen? Lijkt mij dat dat breder dan Carib is.

Groet,

5.1.2e

5. 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 17 november 2020 08:56

@minbzk.nl>

@minvws>; IEEE

Dank! Verzoek van onze SG is om ook Q&A's op te stellen voor de persco vanavond.

Volgens mij zijn deze bruikbaar. Vind je het goed als deze ook naar NKC worden verstuurd?

Groet

van:EXE< minvws.nl>

Verzonden: maandag 16 november 2020 18:30

Onderwerp: RE: Mondelinge vraag van het lid Paternotte - record aantal besmettingencizL

Met het oog op het debat van woensdag hebben we al een aantal concept QenA’s op papier gezet.
Zie hieronder. Wellicht kan daar ook met wat plak en knipwerk meegewerkt worden bij beantwoording mondelinge

vragen.

We verwachten vandaag nog een stuk van het RIVM over het meuwe kader, cijfers 5.1.2a Dat zal ook wel

info opleveren voor evt beantwoording.

1.Hoe beoordeelt u de oplopende besmettingscijfers op IEE

Afgelopen week is het aantal positieve gevallen op [EEE toegenomen, daarover maak ik mij zorgen. Zoals u ook in het nieuws

heeft kunnen lezen heeftnaar aanleiding van de stijgende trend aanvullende maatregelen genomen. Deze maatregelen,
waaronder een avondklok van 21:00 tot 4:30 en het verplicht stellen van mondmaskers in bepaalde publiek toegankelijke

gelegenheden, zijn per 16 november van kracht. Het ministerie van VWS staat in contact met de IEEEZI
(gezondheid)autoriteiten en zal de situatie uiteraard goed in de gaten blijven houden. En indien nodig zal in overleg met BZK en BZ

het reisadvies worden bijgesteld.

2.Zijn de eilanden klaar voor meer Nederlandse toeristen?

De (ei)landen treffen de nodige voorbereidingen om het ontvangen van meer toeristen mogelijk te maken wanneer het reisadvies

dat toelaat. Zo wordt opIEEE verkt aan het vergroten van de testcapaciteit en het werven van meer personeel voor bron- en

contactonderzoek. op EEEERk: < | den vanaf 16 november strengere maatregelen om het aantal positieve besmettingen terug te

dringen. Het is nu nog te vroeg om conclusies te trekken over de effectiviteit van deze maatregelen. Er is momenteel geen

aanleiding om het reisadvies bij te stellen, maar we houden de situatie nauwlettend in de gaten.
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3. Hoe zal het nieuwe toetsingskader voor de reisadviezen eruit zien?

Er wordt momenteel, in nauwe samenwerking met het RIVM, gewerkt aan een nieuw afwegingskader voor reisadviezen dat recht

doet aan de specifieke omstandigheden van de eilanden in het Caribisch Gebied. Uitgangspunt hiervan zal gelijk blijven aan het

huidige kader; namelijk veilig verkeer van personen en het voorkomen van uitwisseling van Covid-besmettingen. Hierbij wordt

naast incidentie rekening gehouden met onder meer ziekenhuis- en testcapaciteit en de mate waarin maatregelen worden

genomen en gehandhaafd. Het kader zal z.s.m. worden gepresenteerd.

4. krijgen INGEBEEE oo nog een geel reisadvies voor de Kerst?

Op dit moment geldt voor beide landen een oranje reisadvies. Mijn verwachting is dat vanwege de aanhoudende daling van

besmettingen on EEE)er spoedig een geel reisadvies zal volgen. voor [I BEIis dit gezien de cijfers nog niet aan de orde.

Uitgangspunt blijft veiligheid.

5. Wat vindt u van het grote aantal besmetting onder het ziekenhuispersoneel opEXE
Dit is natuurlijk zorgelijk, omdat het ziekenhuis op EEE een cruciale functie heeft in de bestrijding van Covid en het faciliteren

van regulier zorg voor de hele Caribische deel van het Koninkrijk. Ik hoop dat het ziekenhuis de uitbraak zo spoedig mogelijk onder

controle krijgt en de genomen maatregelen van het land snel effect hebben. Het ministerie van VWS levert bijstand bij het regelen

van vervanging van personeel dat momenteel ziek is.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEEECNN) SEK inv o>

Datum: maandag 16 nov. 2020 5:16 PM

Aan: (@minbzk.nl>,

Kopie: 5.1.2e
@

5 @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Mondelinge vraag van het lid Paternotte - record aantal besmettingen [JEEEZIN

OK. Wij hebben het intern besproken. We vinden dat BZK in beeld is voor de beantwoording mondelinge vraag, omdat we

inschatten dat de vraagstelling het toerisme gerelateerd is. Heb begrepen dat dit ook via de politieke assistenten wordt

mt
We denken/werken graag mee aan de beantwoordingslijn.

Van: 5.1.2e minbzk.nl>

Verzonden: maandag 16 november 2020 17:03

Aan: @minvws.n!>; [EEKECINHEXEN e ninbzi.ol>
CC: 5.1.2e 4 5.1.2e ® minbzk.nl>

Onderwerp: RE: Mondelinge vraag van het lid Paternotte - record aantal besmettingen [EXEL

Wil je dit verder met [EEE ¥orpakken?
Dank

Verzonden: maandag 16 november 2020 16:58

Aan: JEEEDI© minbzk.n >
Onderwerp: FW: Mondelinge vraag van het lid Paternotte - record aantal besmettingerlEREZ IN
Urgentie: Hoog

van: IEEE minbuza.nl>

Verzonden: maandag 16 november 2020 12:37

Aan: [IIERED

ERE minvws.ni>; JERE@ inbak.nl><l

Onderwerp: FW: Mondelinge vraag van het lid Paternotte - record aantal besmettingen [EXE
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Urgentie: Hoog

Beste [JERE reese jou niet te pakken),

Via de lijn van politieke assistenten zal de mondelinge vraag van Paternotte aan jullie worden overgedragen.

Groet,

- het lid PATERNOTTE (D66) aan de minister voor Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking, bij afwezigheid van de

minister van Buitenlandse Zaken, over het bericht ‘Record Aantal Besmettingen Curagao’ (Telegraaf.nl, 12 november 2020)

Help save paper! Do you really need to print this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no Lability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.


